
 

 

Campusskolens skolebestyrelse 
Dato 170822 

Tidspunkt  17.30-20.30 

Sted Kantinen 

Deltagere SB og ledelse: Charlotte, Charlotte, Torben, Marianne, Birger, Kirstine, Benedikte, Maja, Kristina, Mads 
Afbud fra: Tonni, Marlene, Peer 

 

Dagsorden  
Tid Punkt/forberedelse Mål med punktet  Ansvar Noter til referat 

17.30-18.00 Spisning og godkendelse af 
dagsorden 

Præsentation af 
medlemmerne 

Charlotte Dagsordenen blev godkendt.  

18.00-18.40 Nyt fra ledelsen Skolens økonomiske 
situation og 
konsekvenserne heraf 

Kristina og Marianne Marianne præsenterede den 
nye kantineordning.  
Bestyrelsen bedes tage 
stilling til, hvad der må købes 
af drikkevarer. 
Der ønskes ikke, at der 
sælges energidrikke.  
Der blev drøftet, om der 
skulle sælges kage, om det 
skal være enkelte dage eller 
slet ikke.  
Ledelsen drøfter med 
leverandøren.  
 
Bestyrelsen er orienteret 
skriftligt om den økonomiske 
situation og de beslutninger, 
der er blevet truffet.  
Der vil komme yderligere 
tilpasninger.  
Der er ikke for nuværende 
genansat på opsigelser i juni.  
 



Bestyrelsen ønsker at se 
index 100 ift. det 
specialiserede område.  
 
Kan tiltag drøftes på det 
kommende 
kontaktforældremøde? 

18.40-19.15 Ordensregler og værdisæt.  
Se vedhæftede bilag.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Overblik over de vigtigste 
arbejdsområder for bestyrelsen i 
det kommende skoleår og fordeling 
af arbejdsopgaver 

Alle skoler skal have 
ordenregler og et 
værdisæt, som er 
tilgængeligt på skolens 
hjemmeside og bliver 
præsenteret for elever og 
forældre ved skoleårets 
begyndelse. 
 
Bestyrelsen skal revidere 
skolens ordensregler og 
værdisæt.  

Kristina  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Charlotte 

Der ønskes en arbejdsgruppe 
til at kvalificere ordensregler.  
 
Bestyrelsen skal udarbejde et 
værdisæt.  
 
Forslag om at 
arbejdsgruppen består af 2 
elever, 2 
medarbejderrepræsentanter, 
leder samt 2 
skolebestyrelsesmedlemmer.  
Torben og Birger sidder med 
fra bestyrelsen.  
 
Kristina laver et midlertidigt 
værdisæt.  

19.15-19.25 Kaffepause    

19.25-20.00 Høringssvar på kvalitetsstandarder i 
KE (PPR) 
Se bilag sendt ud inden 
sommerferien. 

Kristina præsenterer 
kvalitetsstandarderne og 
bestyrelsen giver input til 
hvert punkt. 

Kristina Bilag 1 – der mangler en 
præcisering af at det også er 
dagtilbuddet.  
 
PPV’er: 
Det er rigtig fint med 
tidsfrister, men hvad hvis 
tidsfrister ikke bliver 
overholdt.  
Ender det med at blive et 
meget langt forløb? 
 
Man bør benytte SMART, 



dette er ikke en standart.  
10 dage er for lang tid.  
 
Der er en praksis, hvor det 
gælder om at prioritere 
blandt sine elever.  
 
Visitation: 
Hvorfor opererer vi nogle 
gange med dage og andre 
med måneder? 
Hvad er en længere 
sagsbehandlingstid? 
Særlige tilfælde må også 
kunne gælde kortere 
sagsbehandlingstid.  
Vil det være givtigt at vide, 
hvorfor der evt. er længere 
sagsbehandlingstid? 
 
Psykiatrisk udredning: 
Hvis den bliver afvist fra 
psykiatrien? 
 
Rådgivning og vejledning til 
personale:  
Tidsfristerne er for lange. 
Er man dårligt bemandet i 
KE? Eller er det et meget 
bureaukratisk system. 
Det er uklart, hvad produktet 
er. Det skal være specifikt.  
 
Specialpædagogisk 
rådgivning: 
Vi antager, at den årlige PPV 
skal laves ift. revisitation. Det 
skal fremgå tydeligere.  



Hvad er forældelsesfristen 
ift. at lave PPV’er? 
Hvad betyder rådgivning til 
personalet og hvad betyder 
deltagelse i udviklingsforløb 
direkte i det pædagogiske 
miljø? Det hilser vi meget 
velkomment.  
Hvad består det i og hvad er 
deres muligheder? 
 
Det ønskes, at der er mere 
tid til denne type punkter.  
Høringssvar kunne også 
deles ud blandt 
bestyrelsesmødet.  

20.00-20.15 Ringsted natten Hvordan gribes det an?  
Hvilke temaer fra årshjulet, 
skal vi have planlagt?  

 På Ringsted natten har 
bestyrelsen traditionelt haft 
en bod. Ringsted natten er d. 
2.9 kl. 17.00-22.00. 
Ingen i bestyrelsen kan 
deltage denne gang.  
 
Vi var på børnefestival og 
skal afsted igen. Kristina 
sender dato.  
 
Lærernes dag blev drøftet.  

20.15-20.25 Formøder Hvilket rul ønskes der? 
Ved næste formøde 
drøftes følgende:  

1. Overblik over de 

vigtigste 

arbejdsområder 

for bestyrelsen i 

det kommende 

skoleår og 

Charlotte Kristina kan sende sms, hvis 
der kommet noget akut, så 
bestyrelsen ved, at der er 
noget, der skal forholde sig 
til.  
 
Tonni undersøger med 
teams.  



fordeling af 

arbejdsopgaver? 

2. Hvor langt er vi 

kommet med en 

digital 

arbejdsplatform? 

20.25-20.30 Evt. og punkter til næste møde  Charlotte Det er gået godt med at slå 
klasser sammen på 8.årgang. 
 
Punkter til næste møde: 
Orientering om APV 
 
Den nationale 
trivselsundersøgelse 
 
Fakta 
 
Kontaktforældremøde  

 

 


